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Zawiązanie wspólnoty 



Czy jestem NOWYM CZŁOWIEKIEM,  tworzącym NOWA KULTURĘ  
i NOWA WSPÓLNOTĘ? 

Chyba niewielu z nas odczytało proroctwo ks. Franciszka tak pięknie ukazane  
w konferencji przez ks. Michała.  













Ks. Przemek postawił wiele pytań, na które 
warto sobie odpowiedzieć podczas tego 
ADWENTU.  

Czy rzeczywiście adwent jest dla mnie 
oczekiwaniem na spotkanie z Panem? 

A może nie mam czasu na to spotkanie? 
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